
 

Protokoll årsmøte2011 
 

 
 

0. SAKSLISTE 

 

1. GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

2. VALG AV 2 PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLL 

3. ÅRSMELDING 2010 

4. REGNSKAP 2010 

5. BUDSJETT 2011 

6. ØKONOMISK BISTAND TIL UTBEDRING AV DAHLBERG BRU 

7. INNKJØP AV 2 VACUMPAKKESETT  

8. VEDLIKEHOLD AV SKOLEVBRUA 

9. GODTGJØRELSE STYREMEDLEMMER 

10. VALG  

11. EVENTUELT - ORIENTERINGER 
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Side 1 

 

FREMMØTTE GRUNNEIERE MED STEMMERETT 

Eiendom Eier  Fremmøtt (event. 
m/fullmakt) 

Bergli Ove Bergli Ja 

Hammersletten Inge Sundheim Ja 

Øverli Halvor Albrigtsen 
Svanhild Iversen 

Nei 

Hauge Rolf Finnkroken Nei 

Sundlia 

Hansmostrand 

Torleif Sundheim Ja 

Sundheim 

Hansmo 

Leif Sundheim Ja (Arne Sundheim) 

Bakketun Ola Sundheim Nei 

Myrvang 

Midtre Hansmo 

Lisbeth Eide Foshaug  
Knut Eide 

Ja 

Minde Svein Arne Berntsen Ja 

Årseth Viktor Berntsen Ja 

Skoelvli Vidar Berntsen Ja 

Ranum 

Rolfstad 

Jan Osvald Berntsen Ja 

Svendsvoll Johannes Svendsvoll Ja (Tor Langnes) 

Bjørnsmo Knut Bjørnsmo Ja 

Granberg Ingar Granberg Nei 

Fossmosetra Rolf Lundamo Nei 

Aasetra Paula Aasen Nei 

Fredheimsetra Reidar Fredheim Nei 

Sundhenget Gunnar Birkelund Ja 

 

12 stemmeberettigete grunneiere av 19. Møtet er vedtaksført.  
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Side 2 

SAK NR. 1 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjent.  

Enst.  

SAK NR. 2 VALG AV 2 PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLL 

Vedtak: 

Torleif Sundheim og Svein Arne Berntsen valgt.  

Enst.  

SAK 3 ÅRSMELDING 2010 

Vedtak: 

Årsmelding tas til orientering.  

Enst.  

SAK 4  RESULTATREGNSKAP OG ÅRSOPPGJØR 2011  

Vedtak:  

Regnskap 2010 tas til etteretning.  

Enst.  

 

SAK 5  BUDSJETT 2011 

Behandling: 

Budsjettet ble vedtatt etter vedtak i sak 6, 7, 8, og 9. I tillegg ble det fremmet forslag om å 

gi støtte til etablering av gapahuk på Rabbåsveien sammen med I.L.Kampen.  

Vedtak: 

Budsjett 2011 vedtas med tilleggspunkt om støtte til Gapahuk, Underskudd på budsjett 

2011 dekkes ved tidligere opptjente midler.  

Enst.  
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Side 3 

 BUDSJETT 2011 

Utgifter  

Administrasjon (porto, bevertning, km-godtgj m.v)         -1 000,00  

Vedlikehold Skoelvbrua         -5 000,00  

Godtgjørelse styremedlemmer         -4 500,00  

Drift av hjemmeside          -1 000,00  

Etablering av gapahuk sammen med I.L. Kampen       -15 000,00  

Innkjøp av vacumpakkesett for kjøtt       -10 000,00  

Diverse (søknader, kurs, medl.avg. div utlegg)         -6 000,00  

Sum utgifter       -42 500,00  

  

Sum inntekter  

Utleie beitepusser                 1 600,00  

Inntekter jakt- og fiskekort              30 000,00  

Sum inntekter         31 600,00  

  

Overskudd før finans             -10 900,00  

Finansutgifter (ab. nettbank, fakturabelastn. m.m.)                  -700,00  

Finansinntekter                  3 800,00  

Årsresultat         -7 800,00  

SAK 6 ØKONOMISK BISTAND TIL UTBEDRING AV DAHLBERG BRU 

Behandling: 

Leder leser brev fra leder i Østerdalen utmarkslag, Roar Bryggfjell, som ber om økonomisk 
støtte til finansiering av arbeidet med restaurering av Dahlberg bru.  

Vedtak 

NBU ber om at Østerdalen utmarkslag setter opp et realistisk budsjett for utbedring av 
skader på brua, og finansieringsplan for resterende beløp. Det må jobbes mot alle berørte 
instanser for slik finansiering. Når dette foreligger vil NBU ta saken opp til ny vurdering.  

Styret vil deretter utarbeide et forslag som sendes ut til lagets medlemmer før endelig ved-
tak gjøres. 
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Side 4 

SAK 7 INNKJØP AV VACUMPAKKESETT 
 
Vedtak:  
 
 Laget går til innkjøp av 2 vacumpakkesett.  
 
Vedtatt med 9 av 12 stemmer.  
 

 
SAK 8 VEDLIKEHOLD AV SKOELVBRUA 
 
Behandling: 
 
Arne Sundheim har laget søknad til sparebanken Nord Norge fond til kulturformål om mid-
ler til vedlikehold av brua. Søknadsfrist 1.april. Statens vegvesen skal etter tidligere vedtak 
bidra med 10000, -/år til vedlikehold av brua. Styret sender et formet brev til kommunen og 
ber om at denne saken følges opp. Styret sender brev til Midt-Troms museum og etterlyser 
svar på tidligere henvendelse fra april 2010, samt engasjement i forhold til vedlikehold. 
 
Vedtak:  
 

1. Midt-Troms museum ansvarliggjøres som forvalter av brua.  
2. Utmarkslaget støtter vedlikehold av brua med kr. 5.000,- 
3. Styret søker aktuelle virksomheter/institusjoner om støtte til vedlikehold.  

 
Enst.  
 

SAK 9 GODTGJØRELSE TIL STYREMEDLEMMER 
 
Behandling:  
 
Det ble foreslått at gavekortet erstattes med et honorar på samme beløp.  
 
Vedtak:  
 

1. Kjøreutgifter til styremøter og øvrige møter unntatt årsmøtet dekkes etter statens 
regler.   

2. Styreleder gis fra 2011 en styregodtgjørelse på kr. 2.500,- 
3. Styremedlemmer gis fra 2011 en styregodtgjørelse på kr. 1.000,-.  

 
Enst.  

 
 
 
SAK 10 VALG 
 
Valgkomiteen la frem følgende forslag:  
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Side 5 

Funksjon Navn/funksjonsperiode Vedtak 

Leder Tor Langens, på valg Valgt for 1 år 

Kasserer/nestleder Arne Sundheim, på valg Valgt for 2 år 

Sekretær/styremedlem Vidar Berntsen, ikke på valg  Sitter 1 år til 

1. vara til styret Knut Eide, på valg Valgt for 2 år 

2. vara til styret Ingar Granberg, ikke på valg Sitter 1 år til 

Medlem jakt- og fiskeutval-
get 

Torleif Sundheim, ikke på valg 
Lars Morten Albrigtsen, ikke på valg 

Sitter 1 år til 
Sitter 1 år til  

Revisorer Reidar Fredheim, ikke på valg 
Gunnar Birkelund, ikke på valg 

Sitter 1 år til 
Sitter 1 år til 

Valgkomité Inge Sundheim, på valg 
Ola Sundheim, på valg 

Valgt for 2 år 
Valgt for 2 år 

 
Vedtak: 
 
Valgkomiteens forslag vedtatt.  
 
Enst.  
 

SAK 11 EVENTUELT – ORIENTERINGER 
 
Kurs i skjæring av kjøtt/vakumpakking for salg 
 
Ivar Foshaug orienterte om at ”Bondens Marked” vil arrangere slikt kurs på Breivang vide-
regående skole i Tromsø til høsten. Selv om du ikke skal selge kjøtt, er kurset nyttig i for-
hold til god og hyienemessig håndtering av kjøtt. Ta kontakt med Ivar Foshaug dersom du 
er interessert.  
 
Villmarksmessa 
Utmarkslaget er invitert til å dele stand med Bardu grunneierlag, helga 17.-19. juni.  
Vi må ha en turnus for å betjene standen, og vi må presentere oss med for eksempel 
smaksprøver. Aud Berntsen blir forespurt om å bake flatbrød som vi kan dele ut, sammen 
med spekekjøtt, viltpølse etc. Torleif har ei bålpanne som vi kan koke kaffe i. Vi ser også 
om vi kan presentere prosjektet ”På gamle tufter” på en attraktiv måte. Medlemmene bes 
komme med gode idéer til standen.  
 
Hjemmesida 
Bruk hjemmesida vår aktivt, og hjelp til med å sende inn bilder og informasjon. Se 
www.nedrebarduutmarkslag.no.  
 
Advokatbistand i forbindelse med utbygging av 420 Kv-linja 
Det er to advokatkontor som har henvendt seg til grunneiere. Torleif Sundheim koordinerer 
kontakt.  
 
 
Torleif Sundheim      Svein Arne Berntsen 
(sign)        (sign) 
 
Ref: Lisbeth E. Foshaug 

http://www.nedrebarduutmarkslag.no/

